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Geachte Raad, 

 

Van de fractie van Groen Links hebben wij 3 juni j.l. de volgende vragen en opmerkingen 

ontvangen bij de (zienswijze op de) begroting 2017 van HollandRijnland. Hieronder geven wij 

onze reactie. 

 

1. Zoals in het raadsvoorstel wordt opgemerkt zien wij de logica van de communicerende 

vaten en voor de opstelling dat wat Voorschoten betreft datgene wat we (gaan) 

ondernemen in Leidse regioverband niet hoeft te worden opgepakt in HR-verband. 

Antwoord 

Voor kennisgeving aangenomen. 

 

2. De samenwerking in de Leidse regio is echter nog niet uitgekristalliseerd. In de 

tussentijd zou Voorschoten zoveel mogelijk winst moeten zien te behalen uit 

samenwerking in HR verband op terreinen zoals de Biobased economy en de 

Energietransitie. 

Antwoord 

Biobased Economy en Energietransitie zijn duidelijk gemeentegrensoverschrijdende 

onderwerpen en worden daarom regionaal opgepakt. Holland Rijnland ziet daarbij voor zichzelf 

een rol wat betreft Biobased Economy voor de speerpunten ‘De regio is koploper op het gebied 

van planteninhoudstoffen’ en ‘De regio is koploper in innovatieve aanpak van landbouwtransitie 

en bodemdaling in de veenweidegebieden als voorbeeld van circulaire economie’.  

Voor Energietransitie is als speerpunt benoemd  ‘Holland Rijnland sluit met de provincie Zuid-

Holland een gebiedsdeal over de regionale bijdrage aan verduurzaming en vermindering van 

energiegebruik’.  Voor deze speerpunten zien wij op dit moment nog geen mogelijkheid om 

directe concrete winst te behalen voor Voorschoten.  

   

3. Daarover staan in de HR begroting 2017 behartenswaardige zaken vermeld, zoals een 

Energieakkoord tussen provincie Z-H en de regio’s, waarvoor de provincie € 100 

miljoen beschikbaar heeft. De GL fractie vraagt zich af waarom deze onderwerpen niet 

genoemd zijn bij de speerpunten die voor Voorschoten van belang zijn (pag 3 

raadsvoorstel). 



 

 

  

 

Antwoord 

Overeenkomstig het Hoofdlijnenakkoord 2015-2019 heeft de provincie een revolverend 

energiefonds in het leven geroepen. Deze middelen wil de provincie in gaan zetten op thema’s 

waar zij het verschil kan maken, namelijk warmte-infrastructuur, innovatieve oplossingen voor 

energietransitie en verdere verduurzaming van warmte door meer inzetten van 

aardwarmtebronnen. De provincie heeft het bedrag van 100 miljoen al min of meer geoormerkt. 

De helft van het bedrag wordt gekoppeld aan de warmte-infrastructuur.  

Binnenkort presenteert de provincie haar Energieagenda en zal meer duidelijk worden. Dan kan 

de mogelijke relevantie voor Voorschoten beter beoordeeld worden.  

 

4. Er zal dit jaar in HR-verband een Uitvoeringsprogramma Energietransitie worden 

opgesteld in samenwerking met de gemeenten. Dit is een urgente en zeer actuele 

activiteit (vgl ook het HR onderzoek dat hierover op 30 mei jl. is gepresenteerd) en we 

gaan ervan uit dat Voorschoten actief zal bijdragen aan dat programma. 

Antwoord 

Dat gebeurt. Voorschoten volgt de ontwikkelingen en neemt deel aan vergaderingen van 

Holland Rijnland over dit onderwerp.  

 

5. Bij het onderwerp Leefomgeving staat in de begroting 2017 dat HR de gemeenten 

ondersteunt in hun zoektocht naar nieuwe verdienmodellen in het groen en in het 

binnenhalen van subsidies. Zeer actueel en relevant gezien de problematiek van de 

Duivenvoordecorridor. We zouden het college graag mee willen geven hiervan 

optimaal gebruik te maken. 

Antwoord 

Het college neemt deze suggestie over. Aan het bureau dat de subsidiemogelijkheden 

onderzoekt voor de Duivenvoordecorridor, zal deze suggestie worden meegegeven. 

 

6. M.b.t. de discussie over de toerekening en verrekening van de kosten die op 6 juli in het 

AB-HR zal worden gevoerd is het uiteraard van groot belang dat Voorschoten hierbij 

steun voor haar standpunt verwerft bij andere HR gemeenten. We gaan er voorshands 

van uit dat het college dit actief heeft opgepakt. 

Antwoord 

Holland Rijnland heeft per brief toegezegd hierover de discussie te voeren tijdens het AB van 6 

juli. Dit punt moet wel nog worden geagendeerd. Op dit moment is de agenda van het AB van 

Holland Rijnland nog niet beschikbaar. Deze wordt 3 weken voor de vergadering verzonden 

naar de gemeenten. 

In het kader van samenwerking in de Leidse Regio wordt, waar mogelijk, steeds meer getracht 

om met één mond te spreken namens de vijf gemeenten (Leiden, Leiderdorp, 

Oegstgeest, Voorschoten en Zoeterwoude). In stuurgroep en klankbordgroep over de 

Toekomstvisie Leidse Regio is er al een aantal keren over gesproken dat het meerwaarde heeft 

om in overleggen waar alle vijf de gemeenten vertegenwoordigd zijn ‘te spreken met één 

mond’. Op 16 december j.l. is afstemming met betrekking tot de vergaderingen van Holland 

Rijnland (PHO en AB) door de stuurgroepleden als ‘laaghangend fruit’ benoemd. Over de AB-



 

 

  

 

vergadering van 6 juli van Holland Rijnland zal zeker in de Leidse Regio weer afgestemd worden 

en, waar nodig, steun worden gezocht betreffende dit punt. 

 

7. We geven het college graag in overweging op grond van het bovenstaande de 

zienswijze waar relevant aan te passen/ aan te scherpen. 

Antwoord 

Deze suggestie hebben wij overgenomen, mede naar aanleiding ook van de gemaakte 

opmerkingen in de commissie Burger & Bestuur van 2 juni j.l. 

 

8. In de eerste alinea van de concept zienswijze staat als datum van besluitvorming 

vermeld 23 maart. Bedoeld zal zijn 6 juli. 

Antwoord 

Dit is juist. Met dank voor de correctie hebben wij dit aangepast. 

 

9. We wensen de delegatie veel succes op 6 juli. 

Antwoord 

Onder dankzegging voor kennisgeving aangenomen. 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

secretaris    burgemeester 

 

 


